

BIO KASAÏAN

EN

The Berne based Kasaïan is making music since the late 90's under different alter-egos and with a bunch of swiss-bands. From 2003 on the singer tours the Swiss landscape with its flourishing club-scene and many festivals. He is the founder of the groups Black Milk, The Gamebois and Benenko. For the last few years Kasaïan was digging for new inspiration and found new ways to express his feeling in 2020.

DE

Der Berner Kasaïan macht seit Ende der 90er Jahre unter verschiedenen Alter-Egos und mit diversen Schweizer Bands Musik. Ab 2003 tourt der Sänger durch die Schweizer Landschaft mit ihrer florierenden Club-Szene und vielen Festivals. Er ist der Gründer der Gruppen Black Milk, The Gamebois und Benenko. In den letzten Jahren war Kasaïan auf der Suche nach neuen Inspirationen und fand 2020 neue Wege, seine Gefühle auszudrücken.